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Trafikudvalget

Til:

Dato:

Transportministeren

4. september 2008

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 1021

Kan Ministeren bekræfte, at etableringen af en fast forbindelse over f.eks. 

Femern Bælt med seks vejbanespor i stedet for fire, forholdsmæssigt ikke 

fordyrer projektet specielt meget fordi hele funderingsarbejdet, bygning af 

bropiller m.v. ikke ændres i markant omfang, uanset om der skal være fire 

eller seks kørebaner?

På udvalgets vegne

Flemming Damgaard Larsen

formand
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